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HEERENVEEN – De problemen bij het Friesland College stonden gister op de agenda van  het regulier 
overleg tussen minister Maria van der Hoeven van Onderwijs en de inspecteur generaal van de 
Onderwijsinspectie. Dat is bevestigd door een woordvoerder van het Ministerie van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap.  
Wanneer de Onderwijsinspectie het vooronderzoek afrondt kon de woordvoerder bij het ter perse gaan van 
de Heerenveense Courant niet zeggen. De inspectie heeft signalen en brieven van ouders ontvangen die 
worden meegenomen in het onderzoek. ,,Het gebeurt niet vaak dat leerlingen een schoolgebouw bezetten’’, 
reageert de woordvoerder, ,,Afgezien van de vraag of dit terecht is, kan ik het me vanuit de leerlingen goed 
voorstellen dat ze zo’n actie organiseren.’’ 
Woordvoerder Rudolf Winius van het Friesland College vertelt dat in het kader van het eigen onderzoek een 
diepgaande analyse plaats vindt. Op basis van de conclusies zullen een aantal maatregelen worden 
getroffen, die aanvullend zijn op de maatregelen die het onderwijsinstituut inmiddels heeft doorgevoerd.  
Bij het Friesland College staan 13.000 cursisten ingeschreven. Er zijn 11 units waar in totaal 800 mensen 
werken. Vandaag vergaderen 20 leidinggevenden van alle units met het College van Bestuur over de 
problemen. ,,We willen alle geluiden op tafel’’, zegt Winius, ,,en gaan daar zo snel mogelijk mee aan de slag.’’ 
Ook worden deze week gesprekken met ouders en leerlingen gevoerd met als doel de problemen in kaart te 
brengen.  
,,De actie was eigenlijk voorbarig, omdat wij al met een analyse zijn begonnen’’, constateert Winius, ,,Maar 
het geluid wat cursisten hebben laten horen op eigen initiatief is zeer positief. We hebben kunnen zien dat ze 
in staat zijn veel aandacht van de landelijke media te organiseren.’’ Hij kan zich niet voorstellen dat de 
actievoerders te horen kregen dat ze van school afgestuurd worden als ze zouden staken. ,,Dat is niet aan de 
orde. Wij zijn een transparante organisatie die in alle openheid in gesprek wil gaan met leerlingen.’’  
Oud-wethouder Frans Bouwers, sinds april lid van de Raad van Toezicht, wil in dit stadium niet reageren op 
de ontwikkelingen ‘’Op dit moment ligt er een taak voor het College van Bestuur. De Raad van Toezicht gaat 
eerst met het College van Bestuur om tafel voor er mededelingen naar buiten worden gedaan.’’ 
 
 
 
 
 
 
 


